



**Referat fra bestyrelsesmøde
Onsdag 1/8 2018 kl. 18.00
Bestyrelseslokalet Kvarterets gård.**

Afd. 12.

Afbud: Toni, Jimmi

Næste Møde 29/8 kl 17.30

Referent: Susanne.

43. Godkendelse af ref.

Referat godkendt. Underskrives på næste møde.

44. Godkendelse af dagsorden.

Dagsorden godkendt.

45. Bestyrelsen. Temadag.

Intet nyt

46. Arbejdsopgaver. Velkomst, Aktivitetsgruppe.

Intet nyt.

47. Kvarterets Hus.

Intet nyt.

48. Fremtidige arrangementer. Fest og farver. Jubilæumsfest.

Fest og farver:

Næste møde er d. 14/8, kl. 19.30

Artikel til ugeavisen, er færdig og indsendt

Programmet er næsten færdigt og redigeret – måske få tilretninger inden trykning.

Der er lavet aftaler med ejendomsmesteren og der sendes en plan til dem i løbet af næste uge.

Der er lavet aftaler med 2 musikere og vores egen Micky, der kommer wrestling, et-hjulet cykler og muligvis kigger en Harley Davidson motorcykelklub forbi, hvis vejret tillader det.

Der bliver chili-smagning og velkomsttale af vores Borgmester.

Der bliver afholdt et morgenmads møde med alle hjælpere en uge før arrangementet.

Jubilæumsfest:

Orla Hav holder åbningstalen – Banko-klubben vil gerne afholde spil efter kl. 14, men forespørger på præmier. Toni kigger på budgettet, hvad vi kan give i tilskud hertil.

49. Orienteringer herunder beslutninger:

A. Formand.

Ændring af dato for næste møde, skal ændres. Vi vedtog, at holde møde den 29/8, så vi på Dette møde kan vende de indkomne forslag inden beboermødet d. 5/9.

Der kommer et nyt tilbud fra Tadar, som skulle være billigere for beboerne at leje en bil. Konceptet bliver ændret.

Klubben med "Tog-bane" bliver kontaktet for fremvisning af lokaler, som de kan bruge. Der bliver aftalt et mødetidspunkt mellem klubben, Leo og Gunnar til ovenstående.

Brugergruppen for Kvarterets Gård har talt om, at åbningstiden i Genbrugsen skal udvides, så der kommer mere gang i butikken – måske en ugentlig aften. Der mangler frivillige hænder hertil.

Afdelingsbestyrelsen skal kontakte Gunnar, hvis vi kommer i tanke om flere ting til beretningen til beboermødet.



**Referat fra bestyrelsesmøde
Onsdag 1/8 2018 kl. 18.00
Bestyrelseslokalet Kvarterets gård.**

Afd. 12.

Afbud: Toni, Jimmi

Næste Møde 29/8 kl 17.30

Referent: Susanne.

B. Kasserer. (formanden)

Der er kommet en ansøgning fra Kom-igen, Billard og Foto.

Der er flere punkter i ansøgningerne som skal uddybes af klubberne.

Leo tager en snak med Toni, og de vil så besøge Rikke, regnskabschefen i administrationen og vende disse punkter. Vi vedtog at invitere Rikke med til fællesmødet med klubberne i uge 43.

C. Aktivitetsudvalg.

Intet nyt

D. Legepladsudvalg.

Intet nyt.

E. Organisationsbestyrelsen.

Intet nyt.

Bordet rundt.

På facebook var der en af vores beboere, som ville udleje et værelse – dette vendte bestyrelsen og blev enige om at give besked til administrationen. Det er ikke lovligt at Udleje et værelse.

Mødet slut kl. 20.15

Gunnar Sørensen

Leo Kristensen

Susanne Kristensen

Toni Lundager

Bente Mørk

Jimmi Hansen

Trine Mark Bermann

Samir Sharek

Palle Olsen

Torkild Frandsen